
Tárgy: Interpelláció - mikromobilitás

Tisztelt Polgármester Asszony!

2020 elején felismertem, hogy a hazai megosztott mikromobilitási eszközök rengeteg előnye 
mellett, számos területen okoznak kellemetlenséget, szabálytalan parkolásukkal és ex lex 
jogállásukkal. E felismerés vezetett arra, hogy Magyarországon először a mi kerületünkben 
szorítottuk fix parkolópontokra a közösségi rollereket, sőt díjat kezdtünk szedi az itt parkoló 
eszközök után és kemény büntetéseket szabtunk ki. Példánk nyomán indult el fővárosszerte 
a kérdés szabályozása is.
Az eddigi jól működő gyakorlat lehetőséget adott arra, hogy hatósági szerződéseket kössünk 
az egyes szolgáltatókkal, ezekben a szerződésekben főváros által bevezetett díjszabásokat 
alkalmaztuk, oly módon, hogy kedvezményt adtunk a rendeletünkben megszabott díjtételből, 
cserébe a szolgáltatók is vállalták, hogy kedvezményt nyújtanak az itt élő és az itt dolgozó 
felhasználóiknak.

Az elmúlt hónapokban azonban Ön és jegyzője is támadta roller szabályozásunkat. Számos 
alkalommal tettek kísérletet rá, hogy elkaszálják a működő rendszert és visszahozzák a 
rollerkáoszt a kerületünkbe. Mi sem bizonyítja ezt jobban, hogy a szokásos, fél éves 
szakmai egyeztetésen a korábbiakhoz képest a Hivatal munkatársai jegyzői utasításra nem 
jelentek meg, hiába kaptak a Városfejlesztési Bizottságtól erre felkérést.
A szolgáltatók a tavasz folyamán határidőben benyújtották közterülethasználati igényüket a 
következő fél éves időszak vonatkozásában, tudva, hogy július 1. előtt új szerződést kell 
kössenek. Azonban az Ön nevével fémjelzett előterjesztések, csak július 5-én hivatalzárás 
után készültek el, ezekben az anyagokban arra tesz javaslatot, hogy vegyük el az I. 
kerületiek az egész fővárosra kiteredjő kedvezményes rollerezési lehetőségét, valamint a 
már működő rendszer helyett hozzuk vissza a rollerkáoszt a közterületekre.

Ezek alapján kérdezem Önt, hogy pusztán politikai kampányfogás, vagy a kellő szakmai 
tudás hiánya vezette Önt arra, hogy szabotálja a jól működő kerületi rollerszabályozási 
modellt? Miért szeretné visszahozni a rollerkáoszt a kerületünkbe?

Várom érdemi válaszát!
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